
 

 

Bestyrelsesmøde d.21 Januar 2023 

Tilstede: Heidi, Christina, Per, Karen, Sophie og Susanne  

 Syg: Vicki, forhindret: Michael 

 

Nyt fra formanden:   

Der bliver ny omgang Miljøtræning 13/5, med ny spændende Instruktør, 

Parter må være med også. 

Pia fra Brogaarden, kommer ud og tjekker foderplaner for hestene d.2/3-

23, da flere taber sig for meget på nuværende plan. 

Der vil igen blive mindet folk om, der er i haller og stalde, at det er 

forbudt at ryge indendørs, da enkelt eksempel er fanget i at ryge i ridehal. 

 

Nyt fra stalden: 

Alle bokse er udlejet. 

Der skaffet ophæng til hjørneboks og nye Vandbaljer til fold (Per) 

Der skal kigges på mulighed for kattelem til badeværelse og andet 

sadelrum, da der klages over katten bor i det store sadelrum, med risiko 

for at ridse evt. sadler. (Karen er dog bekymret for mus, derinde hvis ikke 

katten er der, har været et problem før) 

Staldpige er også godt i gang, efter start 1/2. 

Nyt fra rideskolen: 

Der er stadig venteliste til hold, antal på hold holdes lidt nede, så der 

tages hensyn til heste med små skavanker, får tid at blive klar. 



 

Ellers ros til undervisere, gode tilbage meldinger fra 

elever.  

Vi er igen blevet spurgt om ”terapihold” for Autister (9-13år). Mulighed 

kan være Fredag før kl. 15, Heidi spørg kommune om muligheden for 

dette. 

Nyt fra stævne: 

Der er stævne igen 11-12/3-23 

Samt tredages stævne sammen med Vemmelev d.23-25/6-23  

Nyt fra materiale ansvarlig: 

Der skal indkøbes ny kompressor og evt. dykkepumpe til div. Vandpytter 

på folde og stier. 

Nyt fra kasseren: Vi er kommet ok fra start, uden et underskud og vi har 

ikke lånt penge af nogle heller, nu skal der bare ikke ske store ændringer 

på priser osv.. så ser året nogenlunde ud, og der vil være råd til små 

operationer at traktor osv. 

Nyt fra kiosken: Vicki desværre syg  

 

Vi er klar til generalforsamlingen på Torsdag, Erik vil gerne være dirigent. 


